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【篇一】
1、一声汽笛，跌落在旷野，无限惆怅的孤独，在别离时刻，一齐从心头滋生。
A whistle, falling in the wilderness, boundless melancholy solitude, at the time of separation, from one\'s heart.
2、高山重洋将我们分离，没奈何我只能在回忆中与你重逢，在梦境中与你相遇。
The mountains and oceans separated us, but I can only meet you in memories, meet you in dreams.
3、相聚总是短暂，分别却是久长，愿我们的心儿能紧紧相随，永不分离。
The gathering is always short, but the difference is long. May our hearts be closely followed and never separated.
4、岁月流逝，你我真挚的友情却常存我心。
As time goes by, sincere friendship between you and me often remains in my heart.
5、想想以前同桌的我们，高考过后就各奔前程了，心中真是不舍。同学，前途多珍重！
Think of our previous deskmate, after the college entrance examination, we went our separate ways. Classmate, future is precious!
6、离别是暂时的，共度人生是永远的，离别滋生相思情，使我们的爱情更炽热。
Parting is temporary, sharing life is eternal, parting breeds love, make our love more fervent.
7、亲爱的朋友请不要难过，离别以后要彼此珍重。绽放最绚烂的笑容，给明天更美的梦。
Dear friends, please don\'t be sad, and cherish each other after leaving. Bloom the most gorgeous smile, give tomorrow a more beautiful dream.
8、无论天涯海角，只愿你能记得我，让我的思念有个落脚的港湾！
No matter the ends of the earth, only wish you can remember me, let my missing have a harbor!
9、我们不得不分离，轻声地说声再见；心里存着感谢，感谢你曾给我一份深厚的友谊。
We had to part and say goodbye softly, thanking you for giving me a deep friendship.
10、你走了，送你一束鲜花，那花是我的微笑，那绿叶是我常青的思恋。
You go, send you a bunch of flowers, that flower is my smile, the green leaves are my evergreen love.
【篇二】
11、临别请你喝一杯故土的水，你走遍天下，也别忘了把家乡装在胸中。
Parting, please drink a cup of water of your native place, you go all over the world, and don\'t forget to put your hometown in your chest.
12、夕阳无语燕归愁，离人泪眼心上秋。断肠送君从此去，一生憔悴独倚楼。
The sun is silent and the swallow is sad. Heartbroken and sent to the king, he haggard all his life.
13、愿我的临别赠言是一把伞，能为你遮挡征途上的烈日与风雨。
May my parting advice be an umbrella that can cover the scorching sun and wind and rain for you.
14、真诚的友谊无需，永恒的情缘无需约定。
True friendship needs no promises, and eternal love needs no agreement.
15、让我们迈开双腿，去洒行汗水，去踏一路雷声！校门外，有的是鲜花簇拥的前程！
Let\'s spread our legs and sweat and step on the thunder. Outside the school, there are flowers in the future.
16、每个人都是孤岛，但是每个人还是渴望依靠。
Everyone is an isolated island, but everyone still wants to rely on it.
17、在所有道别中，我最喜欢明天见。
Of all the farewell, I like to see you best tomorrow.
18、你没有归期，这就是离别的意义。
You did not return, this is the meaning of separation.
19、毕业了，心中有太多太多的不舍！
After graduation, there are too many discontents in my heart.
20、那个花季，我送你离去，小路静静地向前伸展，偶尔也有太阳雨飘起。
That flower season, I send you to leave, the path quietly stretches forward, occasionally also has the sun rain to float.
【篇三】
21、你走来的时候，我的期待在远方；你离去的时候，你就是我梦绕魂牵的期待。
When you come, my expectation is far away; when you leave, you are my dream.
22、不管你奔赴海角天涯，也不管离别会有多久，我会等待等待。
No matter you go to the corner of the sea, and no matter how long the parting will take, I will wait and wait.
23、我们用双手紧紧地握别，让感觉在手中轻轻撩过，共享一份难忘的温馨。
Let\'s hold hands tightly and let our feelings feel gently in our hands and share an unforgettable warmth.
24、让我像一个纯洁的孩子，站立原地，月光下，目送你明亮的背景在远方消逝。
Let me stand like a pure child, in the moonlight, watching your bright background disappear in the distance.
25、来也匆匆，去也匆匆，离绪千种，期待着一次重逢。
Come and go, hurry up, leave thousands of things, and look forward to a reunion.
26、别离的泪水，为记忆的长河增添新的浪花；别离的祝福，为再一次相聚拉开了序幕。
The tears of parting add new spray to the long river of memory, and the blessings of parting open the prelude to reunion again.
27、愿我们之间友谊长存，祝你在未来的日子里梦想和生活同行。
May our friendship last forever, and I hope you will enjoy your life in the future.
28、情依依，别依依，千言万语化作无语；你忘不了我，我忘不了你，相逢会有期。
Love, do not rely on, thousands of words into silence; you can not forget me, I can not forget you, meet for a period.
29、相逢又告别，归帆又离岸，是往日欢乐的终结，未来幸福的开端。
To meet and say goodbye, sail and sail away is the end of past happiness and the beginning of happiness in the future.
30、当离别拉开窗帘，当回忆睡在胸前，要说再见真的很伤感，只有梦依旧香甜。
When parting open the curtain, when memories sleep in the chest, to say goodbye really sad, only the dream is still sweet.
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